
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

             Θεσσαλονίκη, 19/01/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Πρόταση για ελαχιστοποίηση των τραπεζικών προμηθειών 

μέσω POS και κατάργησή τους στις συναλλαγές με φορείς 
και υπηρεσίες του δημοσίου τομέα» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Την ελαχιστοποίηση των τραπεζικών συναλλαγών προτείνει, όπως διαβάσαμε 
σε πρόσφατα δημοσιεύματα, το ΕΒΕΘ με επιστολή του προς το Υπουργείο σας, 
αίτημα που είναι και δίκαιο και λογικό, καθώς ο περιορισμός της χρήσης των 
μετρητών με τα θετικά συνεπακόλουθα στην οικονομία και στη διαφάνεια, 
επέφερε την αύξηση των συναλλαγών με τη χρήση POS, που όμως επιβαρύνει 
πολλές επιχειρήσεις με τραπεζικές κρατήσεις, οι οποίες σε ορισμένες 
περιπτώσεις είναι υπερβολικές, κυρίως όταν αφορούν σε μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις. Από την άλλη μεριά υπερβολικές θα μπορούσαν να 
χαρακτηριστούν και οι τραπεζικές κρατήσεις που επιβαρύνουν μεμονωμένους 
πολίτες αλλά και επιχειρήσεις που επιλέγουν να πληρώσουν ηλεκτρονικά μέσω 
των τραπεζικών τους λογαριασμών για την αγορά προϊόντων και υπηρεσιών σε 
ιδιώτες και επιχειρήσεις, ακόμα και για την εξόφληση των υποχρεώσεων τους 
προς το Δημόσιο σε ορισμένες των περιπτώσεων, οι οποίες διενεργούνται 
υποχρεωτικά μέσω των Τραπεζών, βάσει του ισχύοντος νομικού πλαισίου. 
Κατόπιν όλων των παραπάνω, είναι λογικό το αίτημα του ΕΒΕΘ για 
επανεξέταση του ύψους των τραπεζικών προμηθειών, κυρίως αυτών που 
αφορούν σε μικρομεσαίες επιχειρήσεις, με ενιαίο ύψος κράτησης για αυτές αλλά 
και επιβεβλημένη η κατάργηση των τραπεζικών προμηθειών στις συναλλαγές 
προς υπηρεσίες και φορείς του Δημοσίου, εφόσον κάτι τέτοιο καθίσταται 
υποχρεωτικό βάσει νόμου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε να προβείτε στη λήψη των απαραίτητων αποφάσεων, 
προκειμένου να σταματήσουν να επιβαρύνονται οι επιχειρήσεις με αυξημένες 
τραπεζικές κρατήσεις κατά τις συναλλαγές με POS; 
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2. Προτίθεστε να εξετάσετε το αίτημα για ενιαίο ύψος κράτησης για τις 

μικρομεσαίες επιχειρήσεις; 

3. Προτίθεστε να προβείτε σε κατάργηση των τραπεζικών προμηθειών για 
συναλλαγές προς υπηρεσίες και φορείς του Δημοσίου αλλά και σε μείωσή τους, 
όταν πρόκειται για την αγορά προϊόντων και υπηρεσιών μέσω τραπεζικών 
λογαριασμών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




